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Protokół_21_2021 

Z posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy w dniu 22 września 2021r. 

Obecni - 9 Radnych 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. Przyjęcie porządku 
obrad. 

2. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 08.09.2021r.  
3. Uchwała nr 99/21 – dzierżawa ul. Wschodnia 
4. Uchwała nr 100/21 – wnioski do budżetu miasta na rok 2022 
5. Analiza bieżących ALERTÓW. 
6. Harmonogram zebrań i dyżurów RO Podjuchy w czasie remontu siedziby. 
7. Dzień Seniora 2021 – przygotowanie do uroczystości. 
8. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców: 

a. Naprawiona dziura na ulicy Krzemiennej 

b. Odmalowane pasy na ulicy Krzemiennej 

c. Informacja odnośnie problemów z funkcjonowaniem linii autobusowej nr 61 

9. Wolne wnioski i postulaty. 
 

Ad 1. 

Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 

Ad 2. 

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 8 września 2021r. 

Głosowało 8 Radnych: Za - 8 , Przeciw - 0 , Wstrzymało się - 0 

Do posiedzenia dołączył Radny Bartosz Startek 

 

Ad 3. 

Uchwała nr 99/21 wyrażająca stanowisko Rady Osiedla Podjuchy w sprawie dzierżawy 

fragmentu działki położonej przy ulicy Wschodniej w Szczecinie ( dz. nr 2/7,8,11,12 z obrębu 

4116). 

Rada Osiedla Podjuchy negatywnie opiniuje wniosek o dzierżawę działki nr 2/7,8,11,12  obręb 

4116 ( jak na załączonej mapce ) pod budowę farmy fotowoltaicznej. 

 

UZASADNIENIE: Umiejscowienie inwestycji jest zbyt blisko zabudowy mieszkaniowej. 

Przedmiotowe tereny stanowią ważne miejsce spacerowe dla mieszkańców osiedla. 

Dodatkowo, planowane przedsięwzięcie zlokalizowane jest w otulinie Szczecińskiego Parku 

Krajobrazowego „Puszcza Bukowa”. W ocenie RO charakter inwestycji koliduje bezpośrednio z 
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celami ochrony Parku (Rozporządzenie Wojewody Zachodniopomorskiego nr 113/2006 z dnia 

22 sierpnia 2006 r. w sprawie ustanowienia Planu ochrony dla Szczecińskiego Parku 

Krajobrazowego „Puszcza Bukowa”; Dz. Urz. Nr 95 z dnia 01.09.2006r. poz. 1777). 

Głosowało 9 Radnych: Za - 0, Przeciw - 9 , Wstrzymało się - 0 

 

Ad 4. 

Uchwała nr 100/21 wyrażająca stanowisko Rady Osiedla Podjuchy w sprawie wniosków Rady 

Osiedla Podjuchy do Budżetu Miasta Szczecina na rok 2022. 

Rada Osiedla Podjuchy rekomenduje do Budżetu Miasta Szczecina na rok 2022 następujące 

wnioski inwestycyjne: 

1. Budowa ulicy Smoczej. 

2. Budowa ulicy Krzemiennej. 

3. Budowa Stanicy Wodnej Podjuchy ( projekt SBO 2016 ). 

4. Utwardzenie drogowe ulicy Kozielickiej. 

5. Modernizacja ulicy Żwirowej w celu wydzielenia części drogi przeznaczonej dla ruchu 

pieszych oraz modernizacja i remont istniejącej na tej ulicy kanalizacji deszczowej. 

6. Budowa ulicy Kołowskiej. 

UZASADNIENIE: Przedłożone wnioski Rady Osiedla Podjuchy znajdują oparcie w opublikowanej 

na początku kadencji liście priorytetów Rady Osiedla Podjuchy. Osobno wynikają z bieżących 

uwag przekazywanych przez mieszkańców podczas dyżurów, posiedzeń Rady i spotkaniach z 

przedstawicielami miasta (Z-ca Prezydenta, ZDiTM, ZUK). Niezależnie wybrane zadania 

posiadają wysoki mandat społeczny wynikający z wysondowania w ramach procedury 

konsultacji w Szczecińskim Budżecie Obywatelskim. Dodatkowo zadania o numerach 1-3 są w 

zaawansowanym procesie uzgodnieniowo-projektowym. 

Głosowało 9 Radnych: Za - 9, Przeciw - 0, Wstrzymało się - 0 

 

Ad 5. 

Analiza bieżących ALERTÓW: w okresie czasu od ostatniego posiedzenia RO Radni zgłosili 
kolejne alerty miejskie, które m.in. dotyczyły zanieczyszczenia i zalegających śmieci w różnych 
miejscach Podjuch. 
 
Ad 6. 

Omówienie zmiany harmonogramu zebrań i dyżurów RO Podjuchy w związku z remontem 

siedziby Rady Osiedla Podjuchy. 

 

Ad 7. 
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Dzień Seniora 2021: Radne Jagoda Biźnia i Mirosława Roźmiej przedstawiły status przygotowań 
do Dnia Seniora, omówiły przygotowanie zaproszeń, cateringu i programu artystycznego. W 
przygotowania do Dnia Seniora włączył się również Radny Dominik Janas poprzez wsparcie w 
uzgodnieniu podziału zadań i odpowiedzialności pomiędzy RO Podjuchy a DK Krzemień. 
 

Ad 8. 

Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców - omówiono status realizacji n/w 
zgłoszeń od mieszkańców: 

a. Naprawiona dziura na ulicy Krzemiennej 

b. Odmalowane pasy na ulicy Krzemiennej 

c. Informacja odnośnie problemów z funkcjonowaniem linii autobusowej nr 61 

Ad 9. 
Wolne wnioski i postulaty: 

1. Omówienie przez Radnych dostępności do DK Krzemień przez Seniorów nie 

korzystających z internetu, ponieważ wszelkie zajęcia oraz występy wymagają zapisów, 

rezerwacji lub zakupu biletów on-line i wydruku dokumentu. Dyskusja Radnych 

dotycząca ułatwienia dostępu. 

Na tym posiedzenie zakończono. Protokołowała: Małgorzata Kochel. 


